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تایید لایحه اجازه افزایش سهمیه دولت ایران 
در صندوق بین المللی پول

سخنگوی شورای نگهبان از تأیید »لایحه اجازه افزایش سهمیه دولت جمهوری 
اسلامی ایران در صندوق بین المللی پول« خبر داد.

به گزارش ایلنا، هادی طحان نظیف سخنگوی شورای نگهبان در صفحه شخصی 
خود در شــبکه اجتماعی ایکس، نوشــت: لایحه اجازه افزایش سهمیه دولت 
جمهوری اســلامی ایران در صندوق بین المللی پول در جلسه شورای نگهبان 

بررسی و مغایر با موازین شرع و قانون اساسی شناخته نشد.

شورای نگهبان

ربیعی خبر داد
کاهش سن تمایل به مهاجرت به زیر ۱۸ سال

به گفته دســتیار اجتماعی رئیس جمهور تمایل به مهاجرت به زیر ۱۸ ســال 
کاهش پیدا کرده و برای نسل جدید مهاجرت یک راه فرار است.

به گزارش خبرنگار ایلنا، علی ربیعی، دستیار اجتماعی رئیس جمهور در سمینار 
بررســی آثار مهاجرت بر کسب و کارها در اتاق بازرگانی تهران گفت: مهاجرت 
پدیده امروز و مختص به ایران نیست و حتی در جوامع توسعه یافته هم امری 
جاری است اما این موضوع در یک دهه اخیر در کشور ما به یک مسأله سیاسی 
و اجتماعی و اقتصادی تبدیل شده است.  وی افزود: در موضوع مهاجرت پیش 
تر با رویکرد نفی برخورد می شد و متاسفم که در مهم ترین نهادهای سیاسی 
کشــور به موضوع مهاجرت با نگرانی نگاه نشــده، رویکرد دیگر این است که 
مهاجرت نتیجه یک توطئه دانسته می شود و رویکرد سوم ابراز نگرانی منفعلانه 
است.  ربیعی تصریح کرد: تمایل به مهاجرت به زیر ۱۸ سال رسیده است این 
در حالی است که علل تمایل به مهاجرت در نسل های جدید با نسل های قدیم 
تفاوت دارد پیشــتر مهاجرت با انگیزه جذب سرمایه صورت می گرفت و ایرانی 

مهاجر با این سرمایه برمی گشت اما امروز مهاجرت راه فرار قلمداد می شود.

نگاه فرانسوی به آمریکای ترامپ
ادامه از صفحه 1

ســوم، حمایت لوپن از ترامپ هرگز ضدفرانسه نیست و لوپن آگاه است اعِمال 
تعرفه های پیشنهادی ترامپ آسیبی جدی به منافع صنعتی فرانسه خواهد زد.

از این گفته ها می توان نتیجه گرفت فرانســه پــس از پیروزی ترامپ، امنیت 
داخلی و خارجی اش را به شــدت متزلزل می بیند. امیدواری رهبران این کشور 
بسیار حاشیه ای است، ولی با وضعیت مخالفت هایی که در داخل با آن مواجهه 
هستند، چاره ای به جز چسبیدن به طناب پوسیده اتحاد اروپایی را ندارند. ضمن 
اینکه مکرون هنوز امیدوار است بتواند اثری بر ترامپ بگذارد و به همین خاطر 
روابط حســنه فرانســه را با آمریکا حفظ خواهد کرد. هرچند می بینیم نقش 
فرانسه و مکرون از نظر ترامپ طبق برنامه های اعلامی او بسیار حاشیه ای است.

رویداد

یادداشت

ارسال پیامک انبوه 
به نمایندگان علیه ظریف

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس از 
ارسال پیامک به نمایندگان با مضامینی همچون جاسوس 
بودن ظریف و خیانت کار بــودن نمایندگان مجلس خبر 

داد.
مجتبی زارعی در جلســه علنی امروز دیروز )چهارشنبه( 
مجلس در تذکری گفت: ســخنی با ستاد مرکزی پیامک 
سازان علیه نمایندگان مجلس، رئیس مجلس و نیروهای 
مســلح دارم؛ می گوینــد نیروهای مســلح هرچه زودتر 
اســرائیل را با خاک یکســان کند، ظریف جاسوس است 
و مجلــس و رئیس مجلس در حال خیانتند و باید هرچه 

زودتر رئیس جمهور را به قوه قضاییه معرفی کنند. 
وی افزود: در جواب به این پیامک سازان می گوییم، آفرین 
به غیرتتان علیه باند تبهکار اســرائیل اما نیروهای مسلح 
نه تابع پیامک شــما بلکه تابــع فرمانده کل قوای حکیم 
هستند و بنا دارند نه تعلل کنند نه شتاب زدگی و ضمنا 
قصد دارند دشمن را در اصلاح خطای محاسباتی اش هم 

شیرفهم کنند.
نماینده تهــران در ادامه بیان کرد: اطلاق جاسوســی و 
خیانت به دولتمردان اســبق با پیامک ممکن نیست بلکه 
در صلاحیت دســتگاه های رســمی امنیتی و اطلاعاتی 
در جمهوری اسلامی اســت؛ ای برادران، فلسفه سیاسی 
ظریف ناکارآمد و معیوب است اما اشکال فلسفه سیاسی 
ظریف با خیانت و جاسوسی متفاوت است. امام خامنه ای 
می فرمود آمریکا قابل اعتماد نیســت اما ظریف می گفت 
امضای جان کری تضمین آور اســت و شد آنچه که نباید 

می شد.

دفاع چهره اصولگرای مجلس
از دولت

عبدالحسین روح الامینی نماینده تهران در مجلس گفت: 
مسیر عبور از مشــکلات موجود کشور در همراهی همه 
نهادها و قوای کشور است . مجلس مشاوری امین و دلسوز 

برای دولت برای عبور از مشکلات و موانع خواهد بود.
عبدالحسین روح الامینی نماینده تهران و عضو کمیسیون 
برنامه و بودجه مجلس شــورای اسلامی در جلسه علنی 
امروز چهارشــنبه مجلــس در نطق خود گفــت: وزارت 
خارجه کشــورهای جنبش عدم تعهد برای جلوگیری از 
جنایات بیشــتر و وحشــیانه رژیم موقت صهیونیستی و 

نتانیاهو جنایتکار فعال کند.
به گزارش ایســنا، وی ادامه داد: وفاق را در مجلس تا حد 
ممکن پیگیری کردیم. اما دولت هم لازم اســت مراقبت 
کند که مبادا برخی اطرافیان رده پایین با بی سلیقگی ها، 
عناصر نامطلوب را ســر کار بیاورند. اعلام شــبانه بعضی 
از تصمیمــات دولت نظیر افزایش قیمــت خودرو، مغایر 
با وعده های رئیس جمهور محترم اســت و لازم اســت با 
کســانی که به دنبال ناراضی سازی مردم هستند، برخورد 
قاطع شــود. کارهایی مثل وام ازدواج و وام فرزندآوری در 
بانک ها با مشکلات جدی روبرو است و با توجه به افزایش 
قیمت ها ارزش این وام ها کاهش پیدا کرده که مشکلاتی 
را برای زوج های جوان به وجود آورده است. وزیر اقتصاد 
و رئیس کل بانک مرکزی برای مشکل هرچه سریعتر این 

موضوع اقدام کند.
نماینده تهران تاکید کرد: حل برخی مســائل کشــور از 
جنس تصمیمات مدیریتی است و لازم است مدیر توانمند 
و قدرتمند و با جرئت کافی برای حل مشکلات به صحنه 
بیاید. اما نکته پایانی این است که مسیر عبور از مشکلات 
موجود کشور در همراهی همه نهادها و قوای کشور است . 
مجلس مشــاوری امین و دلسوز برای دولت برای عبور از 
مشــکلات و موانع خواهد بــود. از موفقیت های دولت در 
رفع مشکلات مردم خوشحال می شویم و از ناکامی هایش 

ناراحت.
وی اضافه کرد: برخی در کمین نشســته اند تا ناکامی ها و 
ناکارآمدی های دولت را به حســاب خیانت بگذارد. دولت 
پزشکیان خطا داشــته اما به آرمان های نظام و مصالح و 
منافع مردم خیانت نکرده و ان شــاءالله نخواهد کرد. همه 
با هم باید ایران را بســازیم و مســیر عزت و پیشرفت را 
بپیماییم. اداره کشــور توســط یک نهاد و یک قوه و یک 
مسئول ممکن نیســت. نیازمند عزم و انسجام ملی برای 

فائق آمدن بر کمبودها و مشکلات هستیم.

عصبانیت رسایی از قرائت نشدن 
گزارش مجلس درباره ظریف

حمید رســایی نماینده تهران در مجلس گفت: برق قطع 
می شــود، آب قطع می شود، نان گران می شود، همه چیز 
دارد گران می شود چون آنجا یک عده مشورت می دهند 
که باید برویم دست مان را جلوی غرب دراز بکنیم؛ مسئله 

فرد نیست.
حمید رســایی، نماینده تهران در مجلس شورای اسلامی 
در صحن علنی امروز مجلــس، گفت: طبق ماده )۱۰۰( 
آیین نامه داخلی مجلس در دستور جلسه هفتگی جلسه، 
قرائت گزارش کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس درباره درخواســت حدود ۴۰ نفــر از نمایندگان 
مجلس و درخواســت آنها برای اعمال مــاده )۲۳۴( به 

گزارش کمیسیون امنیت ملی مطرح شده بود.
بنــا به روایت ایرنا، وی گفــت: نماینده تهران در مجلس 
افزود: آقای قالیباف شــما درباره این گزارش فرمودید در 
سه شنبه های نظارتی باید این گزارش مطرح شود ولی در 
متن آیین نامه سه شنبه نظارتی نداریم و هفته آینده هم 
بررســی لایحه بودجه را خواهیم داشت، به عبارتی نباید 

این گزارش از دستور کار خارج شود.
وی در بخش دیگری از اظهاراتش گفت: مســئله یک نفر 
نیســت مسئله یک جریان اســت که ۸ سال کشور را به 
قهقرا برد و امروز کنار گوش رئیس جمهور ایستاده است.
او ادامه داد: برق قطع می شود، آب قطع می شود، نان گران 
می شود، همه چیز دارد گران می شود چون آنجا یک عده 
مشورت می دهند که باید برویم دست مان را جلوی غرب 

دراز بکنیم؛ مسئله فرد نیست.
محمدباقر قالیباف در پاسخ به تذکر حمید رسایی نماینده 
تهران گفت: در آیین نامه داخلی مجلس موضوع جلسات 
روزهای سه شنبه نظارتی و روزهای چهارشنبه قانونگذاری 
نیســت. اما در ماده )۲۲( آیین نامه و بند )۶( آن نوشته، 
تهیه و تنظیم برنامه هفتگی مجلس. یعنی این موضوع به 

عهده هیات رئیسه و رئیس مجلس است.
رئیس مجلس شورای اسلامی افزود: اگر شما دستور این 
هفته را نگاه کنید، می بینید نوشته، دستورهای نظارتی و 
دستورهای قوانین. دستورهای نظارتی همیشه سه شنبه ها 
و دســتور قوانین روزهای یکشــنبه و چهارشنبه بررسی 
می شــود. لذا آیین نامه این اختیــار را به رئیس و هیات 

رئیسه مجلس می دهد و بر اساس آن تنظیم شده است.
وی تاکید کرد: تشــخیص بررســی گزارش ها طبق ماده 
)۲۳۴( هم با هیات رئیســه است. به عبارتی گزارش های 
کمیســیون اصل نود مجلس که آماده شد، خارج از نوبت 

گزارش های آن در دستور قرار می گیرد.

مجلس

مجید انصاری، معــاون حقوقی رئیس 
جمهور با یــادآوری اینکه رهبر معظم 
انقلاب، موضوع اصلاح قانون ممنوعیت 
به کارگیری افراد ۲ تابعیتی در مشاغل 
خاص را با حساسیت به رئیس مجلس 
گفت:  فرمودند  ارجاع  اسلامی  شورای 
دکتر  به  شــخصا  انقلاب  معظم  رهبر 
قانون  اصلاح  با  فرمودند  پزشــکیان 

تابعیت قهری موافق هستم.
مجید انصاری معاون حقوقی رئیس جمهور 
در همایش بین المللی داوری در دانشــگاه 
قم با انتقــاد از تصویب قانون ممنوعیت به 
کارگیری افراد ۲ تابعیتی در مشاغل خاص 
گفت: این قانون در سال ۱۴۰۱ تصویب و از 
سوی شــهید آیت الله رئیسی رئیس جمهور 
وقت ابلاغ شد، ما نیز همان موقع در هیات 

عالی نظارت مجمع تشخیص مصلحت نظام، 
دنبال اصلاح آن بودیم.

به گــزارش ایرنا، انصاری بــا ذکر این نکته 
که این قانون فرصت هایی را از ملت ســلب 
می کند گفت: موضوع اســتفاده از افراد دو 
تابعیتی در مشاغل، از دید من می تواند هم 

فرصت و هم تهدید باشد.
وی یادآور شد: بر اساس این قانون، شرط به 
کارگیری افراد در مناصب حساس، این است 

که تابعیت کشور دیگر را نداشته باشند.
وی ادامه داد: این شــرط که به طور مطلق 
شامل همســر و فرزندان افراد نیز می شود، 
مــردم و کشــور را از نخبــگان علمــی و 

پژوهشگران برجسته محروم کرده است.
معاون رئیس جمهور با یادآوری اینکه رهبر 
معظم انقلاب، موضوع اصلاح این قانون را با 

حساسیت به رئیس مجلس شورای اسلامی 
ارجاع فرمودند گفــت: رهبر معظم انقلاب 
شخصا به دکتر پزشکیان فرمودند با اصلاح 
قانون تابعیت قهری موافق هستم، نظر من 
را در مجلس شورای اسلامی اعلام کنید تا 
این قانون مانع استفاده از نیروها در مشاغل 

مختلف نشود.
انصــاری همچنین در ادامه افزود: شــورای 
انقــلاب فرهنگی نیز به صورت هم زمان، در 

حال پیگیری اصلاح این قانون است.
معاون رئیس جمهوری در بخشی از سخنان 
بــا تاکید بر اینکه ۳۳ کشــور نظام حقوقی 
تابعیت خــاک را پذیرفته اند بیان داشــت: 
دیپلمات ها و سفیرانی داریم که فرزندان آنها 
در کشــورهای دیگر تحصیل می کنند، ما با 
قانون تابعیت قهری، برای همه جرم انگاری 

کرده ایم. وی یادآور شد: استفاده از کسی که 
تابعیت مضاعف دارد، جرم اســت، از این رو 
طبق این قانون، جمع کثیری از افراد مجرم 

محسوب می شوند.
وی با بیان این مطلب کــه نمی توانیم دور 
کشــور دیوار بکشیم تصریح کرد: ایران یک 
جزیره دورافتاده در اقیانوس اطلس نیست، 
بلکه یک کشــور متمدن است، نمی توانیم 

ارتباطات علمی را با این کشور قطع کنیم.
حجت الاسلام انصاری گفت: افتخار می کنم، 
اولیــن اقدام تقنینی مــن در مقام معاونت 
حقوقی رئیس جمهــوری دولت چهاردهم، 
تدوین اصلاحیه قانــون تابعیت قهری بوده 

است.
وی بــا اینکــه این قانــون تعــداد زیادی 
انســان های شــریف را مجرم قلمداد کرده 
اســت تصریح کرد: اگر این افــراد را از کار 
برکنــار کنیم، در کشــور اخــلال به وجود 

می آید.
معاون رئیس جمهوری بیان داشت: خواستار 
تصویب اصلاحیه قانون تابعیت قهری به قید 
سه فوریت در مجلس شورای اسلامی بودیم، 
اما مجلــس این فوریت را با این القا که این 
لایحه را برای دکتر ظریف آوردند، تصویب 

نکرد.
وی همچنین افزود: ما تقاضای یک فوریت 
کردیم، اکنون نیز ارجاع شده به کمیسیون، 
برای پیگیری و بررسی موضوع حضور پیدا 

خواهیم کرد.
معاون رئیــس جمهور در بخــش دیگری 
ســخنان با تاکید بر این نکتــه که جامعه 
باید بیش از پیش قدرشــناس گنجینه های 
بــزرگ مملکت در همــه عرصه ها از جمله 
عرصه حقوق باشــد بیان کرد: دارایی های 
علمــی و زیربنای علم و دانــش و نوآوری 
 و فن آوری کشــور در گرو داشــتن نیروی 

انسانی زبده است.

چندروزی اســت کــه نمایندگان همه 
امورات کشور را به گوشه ای گذاشته اند 
تــا فقــط محمدجواد ظریــف معاون 
پزشــکیان را به دلایلی همچون اینکه 
فرزندانش در دوران دانشجویی ظریف، 
در آمریکا بدنیا آمده اند، برکنار کنند و 
هنوز مشخص نیست این حجم از کینه 
بخشی از تندروها برای کنار زدن ظریف 

ناشی از چیست.
ظریف وزیرخارجه روحانــی و از اصلی ترین 
چهره هایــی اســت کــه در دوران انتخابات 
فعالیت  پزشــکیان  برای  ریاســت جمهوری 
می کرد. او اســتان به اســتان سفر می کرد تا 
برای پزشــکیان تبلیغ کند و پیروزمندانه نیز 

توانست پزشکیان را وارد پاستور کند. 
غلامحسین کرباسچی فعال سیاسی و دبیرکل 
ســابق حزب کارگــزاران با اشــاره افزایش 
هجمه ها به پزشــکیان برای کنار گذاشــتن 

ظریف از دولت، به رویــداد۲۴ می گوید: این 
رفتارها صرفا برخوردهای سیاســی اســت و 
تحلیل فلسفی و استدلال درستی ندارد. این 
افراد در یک مقطعی با ایشان مشکل داشتند 
و حالا می خواهند یک جنجالی درست کنند.  
این فعال سیاسی با بیان این نکته که اگر آقای 
پزشکیان هم به نظرم اگر می خواهد از نظرات 
آقای ظریف اســتفاده کند، اصلا مهم نیست 
یک کاغذ دســت ایشان باشــد یانه، تصریح 
کرد: ظریف شخصیتش به این نیست که یک 
حکم یا سمت داشته باشد. او یک شخصیت 
بین المللی است و همه دنیا او را می شناسند 
و ارزش آقای ظریف به این نیست که سمت 
اداری داشته باشــد یا نه. آقای پزشکیان هم 
اگر می خواهد از نظــرات ظریف خصوصا در 
سیاست داخلی و خارجی استفاده کند، خیلی 
جنجال درســت کردن روی اینکه ســمتی 
داشته باشد یا نداشته باشد امر مهمی نیست.

کرباسچی با بیان این که دکتر ظریف می تواند 
همینطور به صورت آزاد و به عنوان مشــاور 
و بدون ســمت به دولت و شخص پزشکیان 
مشاوره دهد، گفت: این نمایندگان مجلس هم 
نمی دانم نماینده مردم هستند یا چی؟ مردم 
این همه در زندگی دچار مســائل عدیده ای 
هســتند، آنوقت ســر اینکه یک فردی یک 
حکمی داشته باشــد یا نه، وقت خودشان و 
کشــور و مردم را گرفته اند. بــرای این کاری 
کــه می کنند نه می توانم انگیــزه خدایی در 
نظر بگیرم نه انگیزه ملی، صرفا لجباز ی های 
شــخصی است که کشــور را به این وضعیت 

انداخته است.
این فعال سیاســی معتقد است: اینکه گفته 
می شود اگر آقای پزشکیان بخواهد ظریف را 
کنار بگذارد به معنای عقب نشینی است، باید 
بگویم، در سیاســت این مسائل مهم نیست. 
آقای پزشــکیان باید کارهای اصلی که انجام 

می دهد خاری در چشــم مخالفینش باشد. 
روشــی که آقای پزشــکیان از ابتدا تاکنون 
داشــته اصلا بحث عقب نشــینی و این گونه 
مسائل نبوده است. بالاخره مهم ترین موضوع 
برای رئیس جمهور مسائل کشور است و اکنون 
هم واقعا به مســائل اصلی کشور می پردازد و 
از مسیر های مختلف به دنبال حل مشکلات 
مردم اســت. این موضوعی است که می تواند 
نسبت به مخالفینش یک امتیاز مثبت باشد 

که تاکنون هم آنها را عصبانی کرده است. 
کرباسچی ادامه داد: بالاخره این مخالفینی که 
نسبت به دولت کارشکنی می کنند، خودشان 
و دیگران متوجه هستند که یک همصدایی با 
کســانی که می خواهند همه کشور و نظام را 
چار مشکل کنند، دارند.اما خب رقابت سیاسی 
است و این رقابت سیاسی در بسیاری از مواقع 
دیدگاه هــا را یکطرفه می کند که توجه ای  به 

عواقب کارشان ندارند.

اســامی اعضای کمیته رفع فیلترینگ 
شــورای عالی فضای مجــازی که با 
»فیلترینگ«  موضوع  بررسی  کارویژه 
تشکیل شده اســت، همچنان پنهان 
است و این نگرانی ها از باب تصمیمات 
کرده  بیشتر  را  بسته  درهای  در پشت 
اســت، اتفاقی که مشابه آن در لایحه 
عفاف و حجاب در مجلــس رخ داد و 

نارضایتی های زیادی را سبب شد.
جلال رشــیدی کوچــی که پیــش از این 
عضو کمیســیون مشــترک طــرح صیانت 
مجلس یازدهم بوده در گفتگو با خبرگزاری 
خبرآنلاین نــه تنها پنهــان کاری در رفع 
فیلترینگ را رفتار نادرستی قلمداد می کند 
بلکه این قبیل رفتارها را باعث و بانی آسیب 

دیدن جامعه می داند.
هر چند به زعم رشــیدی کوچی در نهایت 
رفع فیلترینگ انجام می شــود اما او هشدار 
می دهد، هشــداری در مورد افزایش قیمت 
اینترنت در قبال رفع فیلتر و کاهش سرعت 

اینترنت از آن طرف.
او همچنین ادعاهــای وزیر ارتباطات درباره 
شــرایط رفع فیلترینگ را بــازی با کلمات 
ارزیابی می کند و می گوید؛»رفع فیلتر تنها با 
زدن یک دکمه اتفاق می افتد، پس نیازی به 

فراهم شدن زیرساخت ها نیست.«
در ادامــه گفتگــوی خبرآنلایــن با جلال 
رشــیدی کوچی، نماینده مجلس یازدهم را 

می خوانید:
شورای  فیلترینگ  رفع  کمیته  اعضای 
عالی فضای مجازی مشخص نیستند و 
شفاف عمل نمی شود؛ به نظر شما رفع 
فیلترینگ هم به سرنوشت لایحه عفاف 
و حجاب دچار خواهد شد که در پستو 
بررسی شــود و بازخوردهای منفی به 

دنبال داشته باشد؟
در مورد اینکه اعضای کمیته رفع فیلترینگ 
شفاف نیستند می توان اینگونه گفت که این 
سیاست همیشگی آقایان بوده، یکی به میخ 
و یکی به نعل می زنند یعنی می خواهند همه 

طرف را داشته باشند.
نکته دوم هم این است که یکسری جریان ها 
و اشــخاص با رفع فیلتر مخالف هستند کما 
اینکــه در هفته گذشــته برخی ائمه جمعه 
در مراکز اســتان ها طی اقدام هماهنگ رفع 
فیلترینگ را برابر فســاد و فحشا و گسترش 
آن در جامعه دانستند، در این شرایط قطعا 

آقایانی هم که در شورای عالی فضای مجازی 
هســتند، حتی اگر موافق رفــع فیلتر هم 
باشند، سعی می کنند به نحوی موضع گیری 
کنند که به زعم خودشان نه سیخ بسوزد نه 
کباب. یعنی هم این طرف را داشــته باشند 

هم آن طرف.
این رفتار درســت و دقیق نیست و همیشه 
این عدم شفافیت منجر به آسیب های خیلی 
جدی تر و مهم تری شــده است. امیدوارم 
که آقایــان به این درک و فهم برســند که 
فیلترینگ منجر به آســیب وارد شــدن به 

جامعه شده نه رفع فیلتر.
شــما اطلاع دارید چه کســانی عضو 
کمیته رفع فیلتر شــورای عالی فضای 

مجازی هستند؟
خیر، اطلاع ندارم اما این نکته را می دانم که 
رئیس جمهور باید خیلی محکم تر پای کار 
باشد، اینکه دوستان بخواهند در قالب وفاق 
وعده هایی که دادنــد را فراموش کنند و یا 
به نوعی به آن عمل کنند که مطلوب مردم 
نباشد، به نظرم این خیلی شایسته و قشنگ 
نیست و در این شرایطی که امروز جامعه ما 
با آن درگیر اســت باید ببینیم نظر اکثریت 
مردم به چه صورت است، بدون استثنا بنده 
این نکته را می گویم که اکثریت قاطع مردم 

خواهان رفع فیلتر هستند.
البته تا صحبت هم می کنیم، آن افرادی که 
دنبال فیلترینگ هستند، بلافاصله می گویند 
که مشکلات معیشــتی، قیمت دلار و مرغ 
و  مواردی از این قبیل باید حل شــود، بله 
این موارد هم باید حل شــوند، شکی در آن 
نیست اما همه ما می دانیم که رفع مشکلات 
اقتصــادی به این راحتی نیســت که با یک 
دکمه مشکل حل شــود ولی در مورد رفع 
فیلترینگ واقعا کار به همین راحتی اســت 
یعنی با زدن یک دکمه مشکل حل می شود 
و از ایــن طریق حــال خوبــی را به مردم 
می دهیم و به مردم می گوییم به دنبال این 
آمده ایم که یکســری تغییرات ایجاد کنیم. 
در نتیجه به نظر من تعلل در این راستا تعلل 

بیش از این جایز نیست.
پزشکیان  که  اســت  این  شما  منظور 
آنطور که باید و شــاید در قضیه رفع 

فیلترینگ ظهور و بروز نکرده است؟
پزشــکیان در این مورد صحبــت می کند 
و طبــق صحبت هایــی او فیلترینگ حتما 
برداشــته خواهد شــد اما توقع ما این است 

که شــرایط برداشــتن فیلتر به این ترتیب 
نباشد که مردم به فیلتر بودن، راضی شوند. 
به عبــارت دیگر دغدغــه و نگرانی من این 
اســت که برای اینکه به نوعی این نگاه هم 
دیده شده باشد، بخواهند فیلتر را بردارند اما 
هزینه اینترنت را افزایش بدهند و ســرعت 
را کاهش دهند و از این شــیطینت هایی که 

همیشه بوده، انجام دهند.
امیدوارم این اتفــاق نیفتاد، ضمن اینکه به 
نظر من پزشــکیان باید خیلی سریع تر این 
کار را انجــام دهد، امــکان  دارد تعلل بیش 
از انــدازه در این قضیه آســیب های جبران 
ناپذیری را دنبال داشــته باشد.اگر سریع تر 
رفع فیلتر انجام نشود و دسترسی ها به فضای 
مجازی را معقول نکنیــم، خیلی زود ایران 
به هاب استارلینک در دنیا تبدیل خواهد شد.

شما به این نکته اشاره کردید که رفع 
فیلتر با یک دکمه انجام می شود اما در 
لحاظ  به  فیلترینگ  متولی  حال حاضر 
قانونی مشخص نیســت و برای مثال 
آقای فیروزآبــادی می گوید چند نهاد 
اجازه فیلتر کــردن دارند و در صورت 
با کوچک ترین  امکان دارد  رفع فیلتر 
اعتراض و اشاره ای مجددا فیلتر شود، 
نظر شــما در این مورد به چه صورت 

است؟
صحبت بنده این اســت که آقایان به همان 
ســرعتی که می توانند فیلتر کنند به همان 
ســرعت هم می توانند فیلتر را بردارند. وزیر 
ارتباطات و یا دوســتان دیگر در مورد رفع 
فیلتر می گویند باید زیرســاخت های آن و 
همچنین زیرســاخت های شبکه های تلفن 
همراه و پلتفرم ها آماده شود، در صورتی که 
به این ترتیب نیست و همه این موارد بازی 

با کلمات اســت، به این ترتیب که با همان 
سرعتی که یک شــبه فیلتر کردند باید به 

همان سرعت هم فیلتر را بردارند.
آقای فیروزآبادی معتقد است که دولت 
و حامیان رفع فیلترینگ در شــورای 
عالی فضای مجازی در اقلیت هستند، 
ارزیابی شــما از این اظهــارات به چه 

صورت است؟
رئیس جمهور، رئیس شــورای عالی فضای 
مجازی اســت و صحبتی که من شنیدم به 
این ترتیب بود که به نظر می رسد سران قوا 
اتفاق نظر دارند، لذا مهم ترین اعضای شورا 
همین ۳ بزرگوار یعنی رئیس مجلس، رئیس 

قوه قضائیه و رئیس قوه مجریه هستند.
بنابراین به نظرم در اقلیت نیســتند ضمن 
اینکه رئیس هم آقای رئیس جمهور اســت 
یعنی او باید فضا را آماده کند، همانطور که 
رئیــس جمهور قبلی فضا را برای فیلترینگ 
آماده کرد، پزشــکیان باید فضا را برای رفع 

فیلترینگ فراهم کند.
یعنی آقایان اژه ای و قالیباف هم موافق 

رفع فیلتر هستند؟
بنده اطلاع دارم که قالیباف موافق رفع فیلتر 

است.
اگر دولت بخواهد برای رفع فیلترینگ 
در شورای عالی فضای مجازی یارگیری 
کند، فکر می کنید چه کسانی به سمت 

او خواهند رفت؟
اگر ترکیب شورای عالی فضای مجازی را در 
نظر بگیریم، متوجه می شویم که اکثریت با 
دولت همراه هســتند چراکه وزرای دولت و 
شخص رئیس جمهور در آنجا حضور دارند. 
بنابراین حامیان رفع فیلترینگ در اکثریت 

هستند، بعید می دانم در اقلیت باشند.

انصاری خبر داد

موافقت رهبر انقلاب با اصلاح قانون مشاغل حساس

غلامحسین کرباسچی:

ارزش ظریف فراتر از حکم و سمت است

رشیدی کوچی:

به همان سرعت که فیلتر کردند، به همان سرعت فیلتر را بردارند

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 – آئین نامه قانون تعیین و تکلیف 
وضعیت ثبتي و اراضي و  ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابــر رای شــماره ۴۸۳۱ -۱۴۰۳/۰۸/۰۱ - صادره هیات موضــوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي و اراضي و  ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرستان 
ماکو تصرف مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است ، لذا مشخصات متقاضي و 
ملک مورد تقاضا به شــرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱5 روز آگهي 
 می شود در صورتیکه اشــخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضي داشته 
باشــند  می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
اســناد و املاک شهرستان ماکو تســلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 

تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم نمایند.
۱ - آقای محمد آتش زبان به شناســنامه شــماره ۱۱۳ کد ملی ۲۸۳۰۲۲۹۷۰۳ صادره 
ماکو فرزند موسی در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت ۳۹۳۰/۲۲ متر مربع 
قســمتی از شماره- ۴۲۲ فرعی از ۲۳ - اصلی واقع در آذربایجان غربی بخش حوزه ثبت 

ملک ماکو از نسق زراعی محمد تقی حیدری و آتش زبان -کلاسه - ۱۴۰۳-۴۰۲
شناسه آگهی: 1819313

  تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/08/16
بهنام تارویردی زاده تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/09/01

رئیس اداره ثبت شهرستان ماکو 

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 –آئین نامه قانون تعیین و تکلیف 
وضعیت ثبتي و اراضي و ساختما  ن هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شــماره 5۱۷۳ - ۱۴۰۳/۰۸/۲۱ - صادره هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي و اراضي و ساختما  ن هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرستان 
ماکو تصرف مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است، لذا مشخصات متقاضي و 
ملک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱5 روز آگهي 
مي شود در صورتیکه اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضي داشته 
باشند مي توانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
اسناد و املاک شهرستان ماکو تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 

تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم نمایند.
 ۱-آقای نبی علیزاده به شناســنامه شماره ۳۳۶ کد ملی ۲۸۳۰۴۹۶۹۹۱ صادره ماکو 
فرزند مجید در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت ۱5۴۴۹/۲۸ - متر مربع 
قســمتی از شماره -۴۰۰ فرعی از ۱5۱۱ - اصلی واقع در آذربایجان غربی بخش حوزه 
ثبت ملک ماکو از نسق زراعی حبیب و حمید محمد علی زاده- کلاسه - ۱۴۰۳-۳۰۹

شناسه آگهی: 18۲9۲6۲
 تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/09/01
بهنام تارویردی زاده تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/09/17

 رئیس اداره ثبت شهرستان ماکو

هشدار صریح محمد مهاجری به پزشکیان
محمد مهاجری فعال سیاســی اصولگرا خطاب به رئیس جمهور نوشت: شما 

اجازه توهم زایی در دولت تان را ندهید. وضع معیشت مردم خوب نیست.
محمد مهاجری فعال سیاسی اصولگرا در شبکه اجتماعی ایکس نوشت: »آقای 
پزشکیان، متوهمان دیروز که با عددسازی درباره افزایش برق و ساخت میلیونی 
مسکن و دل بستن الکی به پیمان شانگهای و بریکس، حتی ذهن شهید رئیسی 
را به اشــتباه انداختند، امروز در حال افزایش مطالبات مردم هستند. با اینحال 
شما اجازه توهم زایی در دولت تان را ندهید. وضع معیشت مردم خوب نیست.«

طعنه فلاحت پیشه به پزشکیان
حشــمت الله فلاحت پیشــه نماینــده ادوار مجلس در توییتی، بــه انتقاد از 
سیاست های دولت پزشکیان پرداخت. حشمت الله فلاحت پیشه نماینده ادوار 
مجلس در شبکه اجتماعی ایکس نوشت:» آقای پزشکیان! عهد انتخاباتی شما 
ایــن بود که گلیم ملت را از جنگ هایی خــارج کنی که هیچ ربطی به منافع 
ایرانیان ندارد. متاسفانه دولت شما، هم از عهدش منحرف شده و هم هفته ای 
یــک گرانی جدید را به ملت تحمیل کرده اســت. گویا این گردن مرم بود که 

هنگام انتخابات گرو گذاشته شد.«

طعنه زیدآبادی به کیهان و جبهه پایداری
فعال اصلاح طلب نوشت: کیهان، جبهه پایداری و هم مسلکان آن نمی خواهند 
حزب الله را به دلیل پذیرش طــرح آمریکایی محکوم کنند؟  احمد زیدآبادی 
فعال سیاســی اصلاح طلب، در کانال تلگرامی اش به آتش بس احتمالی میان 
اسرائیل و حزب الله لبنان واکنش نشان داد و  نوشت: »طبق گزارش رسانه ها، 
حزب الله لبنان »طرح آمریکا« برای آتش بس در جنگ با اســرائیل را پذیرفته 
اســت. عاموس هاچستین مشــاور ویژۀ جو بایدن رئیس جمهور آمریکا اکنون 

در بیروت به سر می برد تا متن توافقنامۀ آتش بس را با نبیه بری نهایی کند.
از نظر من که گامی مثبت و رو به پیش برای پایان جنگی خانمان سوز است اما 
از نظر کیهان و جبهۀ پایداری و هم مسلکان آنها چطور؟ نمی خواهند حزب الله 

را به دلیل پذیرش طرح آمریکایی محکوم کنند؟«

سوشیال


